
Referat af bestyrelsesmøde i Fanø Rideklub den 15. april 2024 
 
Deltager: Mette Bukholt, Lone Tør, Pia Larsen, Vibeke Olsen, Karin Haubjerg Larsen 
Fraværende: Mette Haldan, Kaja von Buchholtz 
 
 

 

Punkt Emne Noter Ansvarlig 

1. Kort opfølgning siden sidst – 
bordet rundt 

Til handicapridning mangler der hjælp, så 
har du lyst - kan du kontakte Lone Tøt 
Ingen henvendelser indtil nu, men Vibeke og 
Mette hjælper til. Men vi vil da gerne 
opfordre dig til at melde dig som afløser 
engang imellem, hvis du har lyst. 
 
Der er et behov for en ”stige” med gelænder 
til opstigning på hest i forbindelse med 
handicapridning. 
Mette rykker tømmer. 
 
Der kommer fugle ind under taget i 
udlejningsboligen. En tømmer kommer for 
at få det løst. 
Mette rykker tømmer. 
 
Der er bestilt halm til elevponyerne. Halmen 
skal blandes sammen med wrap for at give 
lidt mere tyggetid, da alle elevponyer er lidt 
for overvægtige. 
 
Kurt vil hjælpe med at samle møddingen og 
køre wrap til elevponyerne. 
 
Der er et duepar i ridehallen. Det er ikke 
hensigtsmæssigt, da de flakker rundt når der 
rides. Hvis du har en god løsning, så skriv en 
mail til bestyrelsen. Vi opfordrer alle til at 
lukke den lille port, men ikke helt i da katten 
skal kunne komme ind og ud. 
 

Alle 
medlemmer 
 
 
 
 
 
Mette 
 
 
 
 
Mette 
 
 
 
 
Vibeke 
 
 
 
 
Kurt 
 
 
Alle 
medlemmer 

2. Økonomi Vi følger vores budget. Vibeke og Pia 
 

3. Elevponyer - status Nelly skal have en ny sadel og Stormys sadel 
skal kontrolleres. 
Sadelmager kommer mandag den 22.4. 
 
Der tages gødningsprøver den 3. april af 
rideskolens heste til Marianne. Husk at 
udfylde seddel på hver hest/pony. 
Det er udtaget gødningsprøver og vi 
afventer resultat. 
 

Lone 
 
 
 
Vibeke, Lone og 
Mette 
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Det undersøges om Fanø Materialegård har 
en brugt ”fejebørste” liggende som vi kan 
overtage til elevponyerne. 
Lone har kontaktet Fanø Materialegård flere 
gange men uden held. Hun arbejder videre 
på sagen. 
 

Lone 
 
 

4. Mødding Containeren installeres og afprøves. 
Løsningen skal evalueres senere. 
 
Elisabeth har opgaven, Mette følger op. 

Bestyrelsen 
 
 
Elisabeth/Mette 

5. Marker og hegn Der bestilles 2 sække gødning og måske 
græsfrø hos Danish Agro. 
Gødning og græsfrø er bestilt og ankommet 
til rideklubben. Græsfrø står i stalden. 
 
Der skal arrangeres et møde med Elisabeth 
tirsdag den 30.4 kl. 18:30-19:30. 
 
Der er noteret Padderok på græsmarkerne, 
som skal fjernes da de kan være giftige for 
hestene. Lejerne i rideklubben aftaler selv 
nærmere for at få det fjernet. 

Pia bestiller 
efter afklaring 
med Elisabeth 
Pia 
 
Pia 
 
 
Lejerne i 
rideklubben 

6. Møde mellem bestyrelsen 
for Fanø Ridecenter og Fanø 
Rideklub 

Kommende mødedatoer til Ridecenterets 
bestyrelsen. 
 
Der arrangeres møde den 30.4 kl. 20 med 
Mads og Rikke. 

Pia  
 
 
Pia 

7. Sommerliv Afventer svar fra Fanø Kommune om de er 
enige i Esbjergs kommunes svar om, at 
Forskriften for udendørs 
musikarrangementer ikke er gældende i 
lokalplan 48. 

Mette, Elisabeth 
og Pia 

8. Status for jubilæumsfest Der skal udarbejdes et budget af begge 
udvalg til godkendelse i bestyrelsen. 

Mette og Lone 

9. Bestilling af wrapballer  og 
hø til næste sæson 

Michael Baun kontaktes for at høre om han 
kan levere 20-25 wrapballer til næste 
vintersæson for elevponyerne. 
 
Michael Baun kontaktes om han kan levere 
hø til næste sæson. 

Karin 
 
 
 
Karin 
 
 

10. Udvalg/opgaver Elisabeth har udarbejdet en oversigt over de 
opgaver som hun har og vi besluttede at 
vende tilbage til Elisabeth for at høre hvilke 

Sekretær sætter 
det på 
dagsorden til 
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opgaver hun gerne vil beholde efter at hun 
er trådt ud af bestyrelsen.  
 
Repræsentantskabsmøde ved DRF. Elisabeth 
undersøger om det skal være en fra 
bestyrelsen.  
 
Repræsentants for Distrikt 9: Elisabeth 
undersøger om det skal være en fra 
bestyrelsen. 
 
Udvalg 
Etablissementsudvalg og PR-udvalg. Vi tager 
en snak om dette når begge bestyrelser, 
rideklub og ridecenter, har møde. Punktet 
sættes på dagsordenen. 
 
Cafeteriaudvalg: Vi skal forsøge at finde en 
blandt forældrene til børn og unge der rider 
om at tage dette ansvar. 
 
Opgaver: 
Afklaring om Åse, Vibeke og Elisabeth er 
faste hjælpere på Late Night og Aktiv 
tirsdage 
 
Late night: Vi har sagt ja til deltagelse i det 
omfang vi kan finde hjælpere. Vi skal finde 
nogle der vil arrangere dette og Elisabeth vil 
gerne være til stede med udstyr. Tina 
Wohlert spørges om hun vil tage ansvaret 
for at skaffe hjælpere. 
 
Aktiv tirsdag ved Nyform: Vi har sagt ja til at 
deltage i det omfang vi kan skaffe hjælpere. 
Tina Wohlert spørges om hun vil tage 
ansvaret for at skaffe hjælpere. 
 
Foldere, opfølgning ved Elisabeth. 
Elisabeth har sendt de 2 foldere der er 
arbejdet med, en for nye medlemmer og en 
for opstaldning i boks eller løsdrift. 
Pia laver dem færdige og de gennemgås på 
næste bestyrelsesmøde. 
 

mødet med 
Elisabeth. 
 
Elisabeth 
 
 
 
Elisabeth 
 
 
 
 
Sekretær 
 
 
 
 
Vibeke er 
tovholder 
 
 
 
Vibeke afklarer 
dette 
 
 
Karin 
 
 
 
 
 
 
Karin 
 
 
 
 
Pia 
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Betalingslister undervisning. Aftales 
nærmere med Elisabeth. Elisabeth skal 
fortsætte og evt. ændringer aftales 
nærmere. 
 
Marker: Omlægning, gødning, fordeling af 
markerne. Elisabeth indkaldes til et møde i 
bestyrelsen for at fortælle om hvad der skal 
ske. 

Vibeke og Pia 
 
 
 
 
Pia 
 
 
 
 

11. Planlægning af arbejdsdag Arbejdsdag: 25. maj skal afklares med 
bestyrelsen for ridecenteret og skal derfor 
sættes på dagsordenen til det kommende 
møde. 
 

Sekretær 

12. Drift af den nye store 
udendørs ridebane 

Mads fortæller, at Kristin skal have det 
samme firma, som har udført vores, over til 
sin egen ridebane. Der kan være mulighed 
for at de ved samme lejlighed får opdateret 
vores? 
 
Vi beder om en pris på opdatering af banen 
udendørs. 

 
 
 
 
 
 
Vibeke 

13.  Indkomne mails Uddannelse af underviserne: 4 gange om 
året. 1. gang i 2024 inden sommerferien. Vi 
spørger om Rikke vil aftale med Trine. 
Trine kan komme den 11., 25. eller 26. maj 
og vende tilbage med datoer for juni. 
Undervisergruppen på Facebook afklarer om 
det kan være den 26. maj. 
 
Gaver til tidligere bestyrelsesmedlemmer for 
deres store arbejde i bestyrelsen: Elisabeth, 
Julie, Sarah. 
 

 
 
 
 
 
Rikke 
 
 
Kaja 

14. Evt. Lejekontrakter: Klubben vil arbejde på at 
opdaterer dem der er og sammenligne med 
forslag fra DRF og gennemgåes med Vibeke 
Dittrich. 
 
DRFs forslag på lejekontrakt findes frem. 
 
Mette sender den eksisterende lejekontrakt 
til sekretæren og Pia sender den og 2 
tidligere lejekontrakter ud til bestyrelsen 
sammen med DRFs forslag. 

Mette 
 
 
 
 
Pia 
 
Mette og 
sekretæren 
 
 



Referat af bestyrelsesmøde i Fanø Rideklub den 15. april 2024 
 
Deltager: Mette Bukholt, Lone Tør, Pia Larsen, Vibeke Olsen, Karin Haubjerg Larsen 
Fraværende: Mette Haldan, Kaja von Buchholtz 
 
 

 

 

 
Gennemgang af forslag på lejekontrakter til 
næste bestyrelsesmøde. 
 
 
Næste møde bliver den 13. maj kl. 18:30. 
 
 

 
Bestyrelsen 


